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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №32

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 15Л2.2020г. от 10:00 часа

Днес, 15.12.2020г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК ОКНКМ.
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 13 общински 
съветници поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите членове на комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието, като го подложи 
на гласуване.

Общо гласували: 
в т.ч.:

13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

Комисията подкрепи проекта за дневен ред е 13 гласа “за”.

По т. 1 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА20-ВК66-Ю527/08.12.2020 относно: Предложение за прехвърляне на 
средства от дейност 389 "Други дейности по образованието", § 5100 към дейност 606 
"Изграждане, ремонт и поддръжка на уличната мрежа", § 1030 с вносител инж. Ангел 
Джоргов - зам.-кмет на Столична община

Г-н В. Калановски изказа мнение, че от финансова гледна точка предложеното е добро, 
но зададе въпрос защо ПК по ОКНКМ трябва да застане на страната на прехвърляне на 
средства от образование към запушване на дупки по улиците. Парно в 35 СУ няма и има 
необходимост от ремонти в други училища. Възможен вариант ли е 15 дни преди края на 
годината средствата да са пренасочени за подкрепа на ремонти. Няма ли възможност 
средствата да отидат за подръжка на училища?

Г-жа М. Едрева отговори, че има нужда от изготвяне на конкретни предложения.



Г-н С. Колев подкрепи това предложение, строителната програма на СО претърпя 
много силно орязване. Докладът е много добре мотивиран. Средствата за образование не 
са толкова намалени, колкото тези за строителство.

Г-жа Г. Стефанова заяви, че е против да се разискват въпроси за прехвърляне на 
средства от образование към ремонт на улици.

Г-жа М. Едрева заяви, че бюджетът има пера към съответни ресори и е нормално на ПК 
по ОКНКМ да бъде предложено това решение, защото касае конкретната бюджетна 
линия. За реализацията на други проекти трябва проектна готовност. Законът за бюджета 
не дава възможност за изчакване изработването на проекта.

Г-жа Г. Стефанова каза, че като зам. кмет е защитавала политикиата, че пари само към 
образованието може да идват.

Д-р Койчев се обърна към Стефанова, че никой не отнема средства от образованието а 
това е оперативно управление на ресурси.

Г-жа Г. Стефанова поиска да се запише “Д-р Койчев е да се извадят пари от 
образованието инж. Стефанова е против”

Г-н В. Калановски се изказа, че има неусвоени средства във ФЕГ, като ремонти е било 
видно много по-рано от Коледа. Към М. Едрева - от вашето изявление разбирам, че в СО 
не са предоставени никакви проекти или документация за нито едно училище.

Г-жа М. Едрева помоли да не се правят манипулации.

Доц. Чобанов обясни че за да се изразходват средства публични има абсолютно законово 
установен път. Ремонтът във ФЕГ се забави по обективни причини. Не се спират 
инвестициите в образованието. Ремонти за над милион лева са направени в 9 училища. 
Близо милион са отделени за текущи ремонти. Текущите ремонти се правят с окрупнени 
сметки, а не с проекти - уточнение. Призова за отговорност към ситуацията - не се взимат 
пари от образованието, а оперативно се управлява бюджета.

Г-жа М. Едрева отговори на въпроса за 35 СУ - сроковете, в които трябва да се подаде 
документация за ремонти е пропуснат от районната администрация на Лозенец.

Инж. А. Джоргов обясни, че за последните няколко месеца всички постъпили искания 
за ремонти на училища са извършени със средства от въпросното перо за ремонт н ФЕГ. 
Изчакана е последната сесия на СОС, за да се види как да се използва този остатък.

Г-н В. Калановски зададе въпрос дали в дейността на ремонт на столичните улици са 
осъществени обществени поръчки без да има предвиден бюджет? Какво пречи тази сума 
да се прехвърли към “фонд училища”?

Доц. д-р Чобанов отговори, че няма как след 31.12 нещо да остане в бюджета за 
образование. Средствата се анулират към 31.12. там където има неразплатени фактури в 
други области е редно да бъдат изплатени. Преходен остатък се формира за сключени 
договори и дейности за следващ бюджетен период.



Г=жа М. Едрева допълни, че в изпълнение на закона за публичните финанси не е 
възможно прехвърляне в следващата календарна година.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 10

Против 1

Въздържали се 2

Гласуване:
М. Едрева - за
Б. Бориславов - за
Д. Антов - за
А. Кръстева- за
Д-р Койчев - за
В. Калановски - въздържал се
Г. Стефанова - против
Д. Вучев - за
Д. Стаматов -за
И. Виделов - за
К. Паргов - за
М. Паргов - въздържал се
С. Колев - за

По т. 2 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА20-ВК66-ЮЗ13/02.12.2020 относно: Отстраняване на технически 
грешки в Решение № 526 по Протокол № 23 от 12.11.2020 г. на Столичен общински 
съвет, с което е прието допускане на паралелки от I до XII клас под минималния брой 
ученици за учебната 2020/2021 г. в общинските училища на територията на Столична 
община с вносител: доц. д-р Тодор Чобанов - зам.-кмет на Столична община

Доц. д-р Т. Чобанов докладва за объркана бройка от РУО на някои паралелки. Внася се 
корекциите за числеността на паралелките.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма



По т. 3 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА20-ВК08-15342/01.12.2020 относно: Приемане на технико- 
икономичеека-обееновка и-даване на съгласие-за прилагане на-намалени отстояния при 
изграждането на детска градина в УПИ XXI - за детска градина, кв.15а, м. "Надежда"-3 
ч. по плана на гр. София с вносител инж. Димитър Димов — кмет на район „Надежда“ и 
становище с вх. № СОА20-ВК08-15342/1/11.12.2020

инж. Д. Димов представи доклад спрямо изменения в Наредба за отстоянията. В 
актуалната наредба отстоянията гърпят намаляване с решение на СОС, което дава 
възможност за изграждане на ДГ с 2 яслени и 4 градински групи.

Г-жа М. Едрева представи първи подобен доклад, който дава се възможност за 
промяна на параметрите за строеж на нови детски градини. Това е стъпка за изпълнение 
на плана за разширяване на местата в детските градини и детските ясли.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

13

За 12

Против няма

Въздържали се 1

Гласуване:
М. Едрева - за
Б. Бориславов - за
Д. Антов - за
А. Кръстева- за
Д-р Койчев - за
В. Калановски - въздържал се
Г. Стефанова - за
Д. Вучев - за
Д. Стаматов -за
И. Виделов - за
К. Паргов - за
М. Паргов - за
С. Колев - за

т. Разни

Разгледани Правилата за работа на ПК по ОКНКМ с изменение на т. 12, за да се отрази 
дигиталната форма на провеждане заседанията на комисията предвид извънредната 
обстановка. Вътрешните правила, не касаят решения на СОС.
Г-жа М. Едрева подложи на гласуване Правилата за работа на ПК по ОКНКМ.



Общо гласували:
в т.ч.: 13

За 12

Против няма

Въздържали се 1

Гласуване:
М. Едрева - за
Б. Бориславов - за
Д. Антов - за
А. Кръстева- за
Д-р Койчев - за
В. Калановски - въздържал се
Г. Стефанова - за
Д. Вучев - за
Д. Стаматов -за
И. Виделов - за
К. Паргов - за
М. Паргов - за
С. Колев - за

Изготвил:
Костанца Иванова

Председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Борислав Бориславов

Ди& итър Антов


